



汪星來電,請小探員接收任務!

Doggy is calling, little agents please receive missions!

專題指導老師 | 蔣世寶 Shyh-Bao Chiang

團 隊 成 員 |



楊 警 綾 Ching-Ling Yang mei1998870225@gmail.com 結構製作|分鏡規劃



温 雁 之
Yan-Jhih Wun
meimeico60@gmail.com
結構製作|分鏡規劃



許 慈 珉 Tzu-Min Hsu vul3g478@gmail.com 場景設定



戴祖霖 Chou-Lam Tai taaaai22@gmail.com 色彩規劃

「我的南波汪」是一款專為 7-12 歲孩子設計的養狗前教育教材,運用 APP 與 AR 立體書技術互相配合。希望能提供小朋友養育寵物之前的訓練模擬,實行過程則讓家長觀察小朋友飼養寵物的決心與耐心,提早養成小朋友飼養寵物所應負起的責任內容。透過遊戲模擬以防範不當飼養的案例發生,學習尊重動物生命的觀念。

"My Doggy" is an educational materials for age 7-12 children who want a doggy, an AR pop-up book combining with Application. We hope to provide a training procedure to kids before they own pets, and parents can observe children's determination. The most important point is to learn the responsibility of raising a doggy, and thereby decrease inappropriate feeding and learn how to respect an animal's life.

054



運用 APP 與立體書互相配合,寓學習於娛樂。立體書的內容會結合 AR 影像,讓學習過程更加生動有趣。

Combining with Application, the pop-up book connects with AR images which makes the process more interesting.

056



APP 主要劃分為兩個部份:

- 1. 任務執行及紀錄
- 2. AR 影像呈現。

任務主要劃分為餵食任務、清潔任務及散步任務。而每個章節的任務累計一定數目才 能解鎖下一章節。完成任務後 APP 主畫面的傢俱會跟著升級,狗狗也會獲得配件。

There are two parts of the Application:

- 1. Missions executing and recording.
- 2. Presence of AR images.

The mission divides into three categories: feeding, cleaning, and walking. Each part of the missions accumulating a certain numbers of tasks to unlock the new one. The Application's main screen and decorations for the pet will be upgraded when the user finishes missions.





0.58